
 Protokół nr XXVIII/2021 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 25 listopada 2021 roku w godz. 1400 -  1515 w Hali 

widowiskowo - sportowej w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XXVIII Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z 

zaproszeniami na XXVIII Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad XXVIII Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 

r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2021-2032, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Janiszewie, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

terenie Gminy Poniec na rok 2022, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 
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wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Poniec, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Poniecu do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w 

sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym, 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ponieca,  

12.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet 

radnym Rady Miejskiej w Poniecu, 

13. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miejskiej, 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

15. Wolne wnioski i zapytania, 

16.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

           

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Brak. 

 

Pkt 4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2021-2032 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
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Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXVIII/241/2021 

w sprawie zmian w uchwale XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXVIII/242/2021 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Janiszewie, stanowiącej własność Gminy Poniec 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  
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Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                  

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVIII/243/2021 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Janiszewie, stanowiącej 

własność Gminy Poniec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

Gminy Poniec na rok 2022 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVIII/244/2021 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Poniec na rok 2022 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  
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Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVIII/245/2021 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Poniec 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVIII/246/2021 

w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Poniec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Poniecu do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w 

sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVIII/247/2021 

w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu do 

prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń 

pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ponieca 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

 Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVIII/248/2021 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ponieca 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet 

radnym Rady Miejskiej w Poniecu 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVIII/249/2021 

w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet radnym Rady Miejskiej w 

Poniecu 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Jerzy poinformował, że zgodnie z paragrafem 38  Statutu Gminy 

Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXVII Sesji Rady Miejskiej. Rada 

Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XXVII Sesji 

Rady Miejskiej.  

 
Pkt  14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj poinformował, że nadal czekamy na odpowiedzi do 

interpelacji złożonych na poprzednich Sesjach Rady Miejskiej.  

             

Pkt  15. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przypomniał o niedawno uchwalonym święcie 

państwowym - 27 grudnia Narodowy Dzień Zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego i 

poprosił Radnych o spotkanie w tej sprawie.  

Radny Zdzisław Zdęga zawnioskował o wycięcie krzewów w Czarkowie na drodze w kierunku 

Oporowa.  
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Pkt 20. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował radnym 

i gościom za uczestnictwo w XXVIII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1515 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

 

     Protokółowała                                                                           Przewodniczący Rady 
    Karolina Cieślak                                                                                     Jerzy Kusz 


